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Incheiat astazi 30 septembrie 2021 in sedinta ordinara a Consiliului local Bucupe |

curs. La prezenta sedinta, convocata legal prin Dispozitia primarului comunei Bucu nr.1 1

septembrie 2021 participa toti consilierii locali.De asemenea, la prezenta sedinta partie

drept primarul comunei Bucu domnul Dragusin Ion si secretarul general al acesteia, de

Raceanu Alexandru.
Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local al comunei Bucu din Calea Bucuresti n

judetul Ialomita.sala de sedinte, incepand cu orele 16,30, fiind luate masurile generale pi

prevenirea infectarii cu virusul Covid 19, intrucat se mentin masurile de preventie dat fiind
de alerta prelungita în care ne aflam.Sedinta este prezidata de catre domnul consilii
Dimache lonut-Jenel, ales in functia de presedinte de sedinta pentru o perioada detrei lu

HCL nr.34,/14.07.2021.
n deschiderea sedintei.domnul presedinte face cunoscut proiectul ordinei de zi, proi

catre domnul primar in dispozitia de convocare, respectiv convocator.dupa cum urmeaza:

adoptarea Hotararii privind numirea reprezentantului Consiliului local Bi

Comisia pentru evaluarea si asigurarea calitatii de la nivelul Scolii gimnaziale «Sf
Nicolae »din localitatea Bucu ;

2adoptarea Hotararii. pri
Consiliul de administratie al Scolii gimnaziale « Sfantul IerarhNicolae »:

3 adoptarea Hotararii privind aprobarea Documentatiei de proiectare Ii
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DTAC,Proiectului tehnic de executie,Listelor de cantitatisi caietelorde sarcini precum i altor

documente tehnice necesare realizarii investitiei “Modernizare drum de interes local-

platforma industriala,comuna Bucu judetul Ialomita;
4 adoptarea Hotararii privind aprobarea modificarii Fisei de fundamentare referi!

ajustarea tarifului pentru activitatile specifice de salubrizare pentru populatie precum si

speciale de salubrizare pe raza comunei Bucu:
5 adoptarea Hotararii pentru corectarea unei erori din HCL nr.24/21.04. 2021

utilizarea unor sume din excedentul anilorprecedenti:

es la
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Domnul presedinte intreaba daca au mai intevenit noi proiecte de hotarare,domnul secretar

general aratand ca este necesarsa se adopte si:
-Hotararea pentru rectificarea bugetului local al comunei Bucuinirucat s-aprimit o adresa de la

AJEP-lalomita dupa convocarea sedintei.
Se supune la votsicu unanimitate este adoptata ordinea de zi a sedintei,cu comp:

survenita.

etarea

n continuare domnul presedinte supune aprobarii procesele- verbale ale sedintelor ordinara

din data de 14 iulie 2021 si extraordinare convocate de indata din datele de 21.07.2021 si

25.08.2021.Acestea suntvotate cu unanimitate. Domnul consilier Gheorghe Gheorghe intreaba de

ce nusunt platite sedintele extraordinare si daca prevederile din Codul administrativ nu s
avand mai mare importanta. Domnul secretar general arata prevederile din Codul adminii

sunt generale;cele din Regulamentul de organizare si functionare al consiliului

aplica
strativ
fiind

speciale. Suntem printre primele localitati care a adoptat un astfel de regulament în baza Codului
administrativ.Domnul consilier local Cretu Adrian arata ca aceste sedinte nu trebuii sa se

plateasaca acestea atat timp cat in regulament este prevazut doar participarea la sedintele

ordinare si comisii,oricum sedintele extraordinare fiind scurte.Se arata decatre unii consilieri din

sala ca la sedintele extraordinare convocatedeindata trebuie sa participe toti consilierii.] Jomnul

Cretu Adrian arata ca dansulvine, cand are posibilitatea , dar nu poate intotdeauana când este

convocat în aceiasi zi si seafla în alta localitate.Nu mai sunt discutii, domnul presedinte aducand



„adoptarea Hotararii privind numirea reprezentantului Consiliului local Bucu in Comisia

pentru evaluarea si asigurarea calitatii de la nivelul Scolii gimnaziale « Sf.lerarh Nicolae »

din localitatea Bucu .Privind aceasta hotarare;care este uzuala,se dau citire materialelor

intocmite,domnul consilier local Gheorghe Gheorghe aratand ca am mai adoptatat astfel de

hotarari la începutde an, ele putandfi adoptate pentru intreg mandatul. Domnul secretar general

arata ca hotararile de acest gen se solicita pe an scolar, si ca pentru consiliul de administratie al

scolii si primarul la randul sau, numeste un reprezentant prin Dispozitie.Undeva lucrurile se

suprapun ca eficienta.Se procedeaza la votul secret,intocmindu-se un proces verbal in acest
sens.Astfel,se constata ca vointa celor prezenti este ca domnul consilier local Gheorghe

Gheorghe sa faca parte din Comisia pentru evaluarea si asigurarea calitatii de la nivelul scolii

gimnaziale hotarareaîn sine fiind adoptata cu unanimitate de voturi.
Se trece la urmatorulpunct din ordineade zi aprobata,respectiv:

„adoptarea Hotararii privind numirea reprezentantului Consiliului local Bucuin Co

de administratie al Scolii gimnaziale « Sfantul Ierarh Nicolae»-In mod similar,hi

precedenteeste propus si ales in consiliul de administratie domnul Bucur Teodoru.hoi

privind numirea reprezentantului Consiliului local Bucu în Consiliul de administratie al

gimnaziale « Sfantul lerarh Nicolae » fiind adoptata cu unanimitate de voturi.
Urmatorul proiect de hotarare supus dezbaterilor este cel privind aprobarea Documentației de

proiectare la faza DTAC, Proiectului tehnic de executie, Listelor de cantitati si caietelor de arcini

precum si altor documente tehnice necesare realizarii investitiei “Modernizare drum de interes

local-acces la platforma industriala,comuna Bucujudetul Ialomita.Privind acest proiect de

hotarare se dau citire materialelor aferente,se arata ca inceperea executiei intra în linie
dreapta-finantarea fiind deja obtinutaiin prezent fiind demarate procedurile initiale de

aehiziicurmand sa se ineheie coniaetul de executie:Nu sunt dișeutii. Hotararea pri
ind

aprobarea Documentatiei de proiectare la faza DTAC Proiectului tehnic de

executie;Listelor de cantitati șicaietelor de sarcini precum si altor documente tehnice

necesare. realizari iei “Modernizare drum de interes local-aeces la platforma
industriala comuna Bucu,judetul Ialomita fiind adoptata cu unanimitate de voturi.Legat de

acest drum,domnul consilier local Gheorghe Gheorghe face cunoscut ca a vazut pe pagina

primariie Dispozitia privind echipa acestui proiectsi intreaba daca sunt incompatibilitai- Domnul

secretar general arata ca nu sunt;dispozitia este solicitata de consultant-a fost avizata de

prefectura, si-oricum noi nu avem post de achizitii publicesau investitii „De asemenea.se arata ca

aceasta echipa de proiectnu primeste niciun leu din activitate, domnul secretar general aratand ca

este o raspundere în plus,la felca multealte activitati care sefaeîn plus, Domnulprimar drata ca
prefera apelarea la consultanti decal sa se angajeje persoane care nu stiu ce sa faca.

Se trece la urmatorul punctdin ordinea de zi aprobata, respectiv cel privind adoptarea Hotararii

privind aprobarea modificarii Fisei de fundamentare referitoare la ajustarea tarifului] pentru

activitatile specifice de salubrizare pentru populatie precum si a taxei speciale de salubrizare pe

raza comunei Bucw,Legat de acest proiect de hotararedomnul primar citeste materialele

intocmite aratand ca operatorul SC Selectiv deseuri 2010 SRL a facut cunoscutca nu mâi poate
desfasura activitatea de preluare a gunoiului dupa data de 01.10.2021 in conditiile vechiului

pret.Se arata de catre domnul primar ca personal a facut verificari si ca intr-adevar.caluculele

facute de operator sunt corecte.Cei prezenti considera ca scumpirea, este prea mare;domnii

Dragomir Stelica si Manda Dumitru aratand ca dansii nu sunt de acord cu aceasta majorare de

tarifDomnulprimar arata caarfi o sperana catariful sa nu creasca în conditiile in care

de
fi mai

mulți abonati la serviciul de salubrizare,fiind propusa de catre domnul Gheorghe Gheorghe

introducerea/marirea. unei taxe speciale „in acest sens fiind documentat si inaintand domnului

secretar general o hotarare de la Primaria sector 2 Bucuresti. Domnul secretar arata ca și în textul

hotararii noastre este inclusa aceasta taxa speciala,majorata si ea la nivelul celor care au
tomberoane.Domnul Nichita Adrian considera ca tariful ar putea ramane nemajorat daca

preluareas-ar face laun interval de doua saptamani,nu o data pe saptamana cura se face în acest

Yoment Propunerea dansului nu are efect,doar domnul secretar spunand ca este o idee cqre poate



promis.Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe spune ca operatorul chiar a dat! saci

cetatenilor in urmacu mai mult timpdar nua mai continuat cu aceasta activitate.De asemenea se
mai arata ca pentru gunoiul de grajd care se depoziteaza la platforma speciala nu se incașeaza

nimic.Parerile sunt impartite,existand o retinere la majorarea tarifelor:se intentioneaza supunerea

la vot a maimultor variante de amendamente la proiectul de hotarare.O parte din consilieri sustin

necesitatea amanarii adoptarii acesti hotarari insa domnul primar si secretar arata ca cei de la

garda de mediu sunt foarte vigilenti sica amenzile sunt foarte mari fiindplatite tot din bugetul

Jocal.Domnul presedinte intreabape cei prezenti dacase amana votul sau nu.Reactia salii nu este

concludenta,astfel incat sereiaudiscutiile referitoare la salubrizare.Se reliefeaza propunerea ca

proiectul de hotarare sa fie amendat la articolul privind taxa speciala de salubrizare,prin

includerea unui text care sa faca posibil ca in viitor cat mai multi cetateni sa solicite

tomberoane,in fapt toticetatenii producand gunoi.fie ca acestia recunose sau nu-Se propune
acordarea unuitermen de gratie în care cetatenii sa solicite tomberoane,dupa care taxa speciala

de salubrizare sa fie majorata sau eventual chiar dublata pentru ceilalti.acest aspect fhcand

obiectul unei hotarari viitoare,pentru ca astfel cat mai multi cetatenisa opteze pentru serviciul de

salubrizare efectiv.Domnul consilier Gheorghe Gheorghe considera ca nu avem incotro,va țrebui

sa se majoreze tariful. Domnul Avram Florian Dorin arata ca în fisa respectiva insa motorina este

la un pret mai mic decatcel din prezentcare s-a majorat substantial.Nu mai sunt discutii,se

supune la vot se adopta hotararea cu amendamentul ca se acorda o perioada de gratie pentru cei

care nu au tomberoane,dupacare taxa speciala se va majora.Domnul Dragomir Stelica reitereaza

faptul ca nu va vota hotararea.Domnul secretar general arataca tariful este fondat.dupa cuma

aratat domnul primar,si caniciun tarif sau taxa nu scade in aceasta perioada.din contra.preturile

se maresc pe zi ce trece,aspect de notorietate publica.Nu mai sunt discutii, se supune din houla
vot si cu exceptia a doua voturi-Dragomir Stelica si Manda Dumitru —hotararea se adopta;cu

amendamentele referitoarela perioadadegratie de treizeci dezile si majorarea ulterioaraătaxei

speciale de salubrizare.
Penultimul proiectdin ordinea dezieste cel privind adoptarea Hotararii pentru corectarea unei

erori din HCL nr.24/21.04. 2021 privind utilizarea unorsume din excedentul anilor precedenti:
Privind acest proiect de hotarare se dau citire materialelor intocmite,domnul. presedinte

Dimache lonut-Jenel aratand caeste vorba despre o eroare de redactare a textului,hoțararea

urmand sa primeasca forma normala pentru a fi redepusa la Trezorerie.Nu sunt discutii hofararea

fiind adoptata cu unanimitate.
Ultimul proiect de hotarare priveste rectificarea bugetului localal comunei Bucu.Sedau citire

materialelor,domnul primar aratand caceide la finante iau si dau sume,per total acestea fiind in

plus.Nu sunt discutii, Hotararea privind rectificarea bugetului local al comunei Bucu fiind

adoptata cu unanimitate de voturi.
In final se discuta desprepretul la apa,ramas foarte mic de ani de zile,domnulprimar urmand

sa mearga la ANRSC Ploiesti cu documentele privind serviciul de apa, printre care si cu

hotararea de stabilire a pretului.De asemenea,domnul consilier Gheorghe Gheorghe roaga pe

domnul primar sa intervina in conflictul dintre doi comercianti care expun marfuri la sosea,

domnul primar aratnd ca a discutat cufiecare în parte.
In finalul sedintei,domnul presedinte intreaba daca mai sunt probleme de discutat nefiind
inscrieri la cuvantdeclara sedinta inchisa.
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